

*Please scroll down for english version*

Einladung / KEX Studio

## **ON FILM: Cinenova selection in Vienna all through March**

Eine umfangreiche Auswahl an Filmen von Cinenova Women's Film and Video Distributor ist zur Zeit in Wien. Bis Ende März steht ein Studio mit Projektionsmöglichkeit, Monitor etc.; Büchern, Zines, Kaffee und Beratung in der Kunsthalle Exnergasse allen Interessierten zu Recherche offen. Widerstand, Familie, Kulturen, Ökonomien, Sexualität, Reproduktion, Arbeit, Recht, Rassismus uvm. sind die Themen der kurzen und langen Experimental-, Dokumentar-, Animations-, Spiel-, Künstlerinnen- und Lehrfilme.

Bitte um kurze Anmeldung bei Janine Jembere per mail oder Telefon. Sichtungen und Besuche auch nach 20 Uhr. Alle Filme in englischer Sprache oder mit englischen Untertiteln.

### KONTAKT:

Janine Jembere

Tel. Wien: +43 (0) 688 64173890

Tel. Berlin: +49 (0) 151 23330396

Ein Kunsthalle Exnergasse (KEX) Artist In Residence Projekt in Kollaboration mit CINENOVA: Women's Film & Video Distribution  
Jänner – März 2014.

im

KEX Studio

Währinger Straße 59 Stiege3

1090 Wien



A Place Of Rage - Pratibha Parmar

----- english version -----

Invitation / KEX Studio

**ON FILM: Cinenova selection in Vienna all through March**

You are warmly invited to (re)view a selection of Cinenova films all through March in Vienna.

The long and short experimental-, feature-, documentary-, educational- and artists films and videos can be watched in the studio of Kunsthalle Exnergasse. They cover a range of topics from activism, culture, resistance, family, sexuality to reproductive work etc. and come along with books, zines, coffee and advice if needed.

Please contact Janine Jembere prior to your visit via mail or phone and please spread the word that this fantastic collection of films is in town.

**CONTACT:**

Janine Jembere

Tel. Vienna: +43 (0) 688 64173890

Tel. Berlin: +49 (0) 151 23330396

A Kunsthalle Exnergasse (KEX) Artist In Residence project in collaboration with  
CINENOVA: Women's Film & Video Distribution  
January – March 2014.

at

KEX Studio

Währinger Straße 59 Stiege/Staircase 3

1090 Wien/Vienna

*Limited building accessibility. Please call prior to your visit: +43(0)1 40121 41*



Chameleon - Tanya Mahboob Syed



Home and Dry - Leeds Animation Workshop